

السيرة الذاتية

م.م. سري حميد عبد الكريم

الجامعة المستنصرية – كلية التربية –

Mobile: +

Email: sura.hameed@nomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفى: تدريسية في الجامعة المستنصرية / كلية التربية

- كلمات مختصرة وليس فقرات مختصرة اضافة الى بعض الخبرات المهنية.
- التخصص الدقيق (فلسفة في التربية / علوم تربوية / مناهج وطرائق تدريس)

الشهادات الدراسية:

- Ph.D. دكتوراه في العلوم التربوية والنفسية / كلية التربية ابن رشد للعلوم الانسانية / جامعة بغداد حسب الامر الجامعي المرقم د.ع/ ٧٢١٦ بتاريخ ٢٠٢٣/١١/١٩
- M.Sc. ماجستير في العلوم التربوية والنفسية / كلية التربية ابن رشد للعلوم الانسانية / جامعة بغداد حسب الامر الجامعي المرقم د.ع/ ١١٠٠ بتاريخ ٢٠٢٠/٥/٣
- B.Sc. بكوريوس في العلوم التربوية والنفسية / كلية التربية ابن رشد للعلوم الانسانية / جامعة بغداد ٢٠١٦

الجوائز والتكريم الأكاديمي

- 1- حاصلة على (2) كتب شكر من وزارة التعليم العالي والبحث العلمي
- 2- حاصلة على (1) كتاب شكر من النائب الاول لرئيس مجلس النواب
- 3- حاصلة على (4) كتب شكر من عميد كلية التربية / الجامعة المستنصرية

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- تدريس مواد دراسية تربوية في عدة اقسام في كلية التربية / الجامعة المستنصرية

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

| الدراسات العليا | الدراسات الأولية |
|-----------------|---|
| لا يوجد | • اسس تربوية • التعليم الثانوي والادارة التربوية |

الانتساب المهني او الجمعيات:

- المشاركة في انجاز مهام احتفالية العام الدراسي (٢٠٢٣-٢٠٢٤).
- عضو في لجنة الارشفة.
- الحضور في المؤتمرات والورش والندوات.

المنشورات العلمية

- 1- فاعلية مسرح العرائس في التعليم (مجلة الاداب ، جامعة بغداد)
 - 2- اثر استراتيجية الاركاب الاربعة في تحصيل العلوم للصف الخامس الابتدائي (مجلة نسق)
 - 3- فاعلية برنامج تعليمي تعليمي على وفق انموذج جنسن في تحصيل مادة اقتصاديات التعليم لدى طلبة كليات التربية (مجلة الاستاذ ، جامعة بغداد)
- (

تطوير المهارات: جميعها

Workshops. Conferences. Certifications. •

Curriculum Vitae

Sura Hameed Abd Ul Kareem

Mustansiriyah University – College of --Education -----

Mobile:

Email: sura.hameed@uomustansiriyah.edu.iq

PERSONAL SUMMARY:

- Teaching position at Al-Mustansiriyah University ,College of Education .

EDUCATION:

- Ph.D. #1: in Educational and Psychological Sciences , Ibn Rushd College of Humanities , University of Baghdad .
- M.Sc. #2: in Educational and Psychological Sciences , Ibn Rushd College of Humanities , University of Baghdad .
- B.Sc. #3: in Educational and Psychological Sciences , Ibn Rushd College of Humanities , University of Baghdad .

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- #1: I have received acknowledgment for 2 books from the Ministry of Higher Education and Scientific Research .
- #2: I have received acknowledgment for 1 books from the First Deputy Speaker of the Parliament .
- #3: I have received acknowledgment for 4 books from the Dean of the College of Education , Al-Mustansiriyah University .

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

- #1: Teaching educational courses in several departments at the College of Education , Al – Mustansiriyah University .

COURSES TAUGHT:

| Undergraduate | Graduate |
|---|----------|
| Principles of Education Secondary Education and Educational Administration | ----- |

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Participation in accomplishing academic celebration tasks (2023-2024)
- Member of the Archiving Committee
- Attending conferences , workshops , and seminars .

PUBLICATIONS:

- The Effectiveness of Puppet Theatre in Education .
- The effect of the four pillars strategy in achieving science for the fifth primary grade .
- The Effectiveness of a Teaching – Learning Program Based on Jensen Model on the Colleges of Education Student Achievement in Education Economics .

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- Certifications.
- Conferences.
- Workshops.